

## PRAYERS

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Public Accounts of Bill C-20, An Act respecting the office of the Auditor General of Canada and matters related or incidental thereto;

Mr. Andras (Port Arthur), seconded by Mr. Danson, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Public Accounts.

And debate arising thereon;

By unanimous consent, on motion of Mr. Andras (Port Arthur), seconded by Mr. Blais, it was ordered,—That the Report of the Independent Review Committee on the Office of the Auditor General of Canada, be referred to the Standing Committee on Public Accounts for consideration in the review of Bill C-20.

Debate was resumed on the motion of Mr. Andras (Port Arthur), seconded by Mr. Danson,—That Bill C-20, An Act respecting the office of the Auditor General of Canada and matters related or incidental thereto, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Public Accounts.

And debate continuing;

[At 5.00 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15 (4)]

(Notices of Motions)

Items numbered 4, 16, 17, 22, 24 and 26, having been called, were allowed to stand at the request of the government.

The House resumed debate on the motion of Mr. Haidasz, seconded by Mr. Clermont,—That, in the opinion of this House, the government should give consideration to the feasibility of allowing residential taxes on owner-occupied homes and rental payments of accommodation by tenants to be deductible from federal personal income tax up to a maximum allowable of \$300 each year.—(Notice of Motion No. 2).

And debate continuing;

The hour for Private Members' Business expired.

Debate was resumed on the motion of Mr. Andras (Port Arthur), seconded by Mr. Danson,—That Bill C-20, An Act respecting the office of the Auditor General of Canada and matters related or incidental thereto, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Public Accounts.

And debate continuing;

## PRIÈRE

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des comptes publics du Bill C-20, Loi concernant le bureau du vérificateur général du Canada et les matières connexes.

M. Andras (Port Arthur), appuyé par M. Danson, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déféré au Comité permanent des comptes publics.

Il s'élève un débat;

Du consentement unanime, sur motion de M. Andras (Port Arthur), appuyé par M. Blais, il est ordonné,—Que le rapport du comité indépendant d'examen du bureau du vérificateur général du Canada soit déféré au Comité permanent des comptes publics pour étude lors de l'examen du Bill C-20.

Le débat reprend sur la motion de M. Andras (Port Arthur), appuyé par M. Danson,—Que le Bill C-20, Loi concernant le bureau du vérificateur général du Canada et les matières connexes, soit maintenant lu une deuxième fois et déféré au Comité permanent des comptes publics.

Le débat se poursuit;

(A cinq heures de l'après-midi, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

(Avis de motions)

Les articles numéros 4, 16, 17, 22, 24 et 26 sont réservés à la demande du gouvernement.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Haidasz, appuyé par M. Clermont,—Que, de l'avis de la Chambre, le gouvernement devrait étudier l'opportunité de permettre la déduction d'impôt sur le revenu de l'impôt foncier pour les logements habités par leur propriétaire et des loyers versés par les locataires, jusqu'à un maximum de \$300 par an.—(Avis de motion n° 2).

Le débat se poursuit;

L'heure réservée aux affaires émanant des députés est expirée.

Le débat reprend sur la motion de M. Andras (Port Arthur), appuyé par M. Danson,—Que le Bill C-20, Loi concernant le bureau du vérificateur général du Canada et les matières connexes, soit maintenant lu une deuxième fois et déféré au Comité permanent des comptes publics.

Le débat se poursuit;